MERCANA

ART | FURNITURE | LIGHTING | DECOR

item 69019
name Glenn V
size 555X165X70 in

. . WARNING
Different by design. w Serious or fatal crushing injuries can occur from furniture tip-over. To prevent this
www.mercana.com \\ furniture from tipping over it must be permanently fixed to the wall.

Fixing devices for the wall are not included since different wall materials require
3250 189th Street different types of fixing devices. Use fixing devices suitable for the walls in your home.
For advice on suitable fixing systems, contact your local specialized dealer.

Surrey BC, Canada
V3Z0L5

AVERTISSEMENT

Risque de blessure grave encas de chute du meuble. Pour éviter que le meuble ne
e:artinfo@ mercana.com bascule, ilfaut le fixer au mur de fagonpermanente.
p:800.4611666 Les fixations ne sont pas incluses car leurchoixdépend du matériau du mur sur
£ 888.919.166 lequelestfixé le meuble. Utilisez des fixations adaptées au matériau du mur. Pour

obtenir des conseils sur les fixations a utiliser, adressez-vous a un revendeurspécialisé.
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